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Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor lesz egységes szabályozás a bankkártya használatánál?” címmel a Házszabály

91 . -a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügy i

miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Írásbeli kérdés
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Tisztelt Miniszter Úr !

A bankkártyával való fizetés a kártya tulajdonosának ingyenes . Ennek ellenére van olyan

légitársaság hazánkban, amelyik külön díjat számít fel a kártya használat esetén. Ez hogy

lehetséges? Mikor tartatjuk be végre a szabályokat mindenkivel ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Horváth Zsolt
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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